
 

Oudervereniging 
 
Verslag vergadering bestuur OV 14 mei 2018 om 20.00 uur 
 
Aanwezig: Rob, Jessica, Armel, Rose, Debbie, Marjolein, Kirsten, Erich, Mariëlle, 
Remco en Lisette 
Afwezig met afbericht: Kim, Anieke en Carrin 
  
 
1. Opening 
Rob heet iedereen welkom. Carrin en Anieke zijn verhinderd. Kim heeft zich 
afgemeld. 
 
2. Rondvraag 
Jessica informeert wie de vrije dagen en schoolvakanties plant. Rob geeft aan dat 
het team dat doet. 
 
3. Vaststellen verslag vergadering 9 april 2018 
Verslag is vastgesteld, geen wijzigingen. Carrin heeft aangegeven dat de te nemen 
acties nog niet zijn uitgevoerd en dat deze alsnog zullen worden opgepakt. 
 
4. Financiële stand van zaken 
A. Leerlingenlijst aanleveren. Actie Carrin/Anieke  
De geactualiseerde lijsten moeten nog aangeleverd worden. Op dit moment is voor 
17 leerlingen de ouderbijdrage nog niet betaald. 
 
B. Klassenbudget (declaratieformulieren): Actie Carrin/Anieke De 
declaratieformulieren inclusief bonnen zijn nog lang niet allemaal ingeleverd. 
Gevraag wordt deze uiterlijk week 27 in te leveren. Dan kan dat nog in dit boekjaar 
verwerkt worden. 
 
5. Datum Algemene Ledenvergadering 
Actie Rob Het idee is om deze wederom samen te laten vallen met de 
informatieavond. Rob zal dit bespreken met Liesbeth. 
 
6. Stand van zaken commissies 
A. Socratesdag/10 jarig bestaan Socrates:  
De offertes zijn ingeleverd bij de directie. Nagevraagd zal worden of de pannen- 
koekenbakker bij de lunch zou kunnen komen. Het “save the date” bericht is 
verstuurd. Er zijn inmiddels al een aantal aanmeldingen van hulpouders binnen 
gekomen. 

 



 

Actie commissie: informeren bij pannenkoekenbakker. 
 
B. Schoolfotograaf 
Dit moet nog geëvalueerd worden. De fotograaf vond het jammer dat er geen 
broertjes en zusjesfoto’s werden genomen. Als tip c.q. opmerking werd opgemerkt 
om nog eens kritisch te kijken naar de prijsopbouw van de schoolfotograaf. 
Actie commissie: evaluatie. 
 
C. Koningsspelen 
Dit moet nog geëvalueerd worden. Aandachtspunt. de school was niet apart 
ingeschreven daardoor is het Koningsspelenpakket ook niet ontvangen. Wellicht is 
het een idee om volgend jaar ook het ontbijt in het programma op te nemen. 
Het was een leuke ochtend/dag. 
Actie commissie: evaluatie. 
 
D. Avondvierdaagse 
De brieven zijn inmiddels verspreid. Er zijn nog maar weinig aanmeldingen. Vrijdag 
18 mei is de uiterste inleverdatum. Rob vraagt in verband met zijn agenda of er 
dinsdag en woensdag OV-leden zijn die zijn taken kunnen overnemen. Dit zal 
iedereen via de app laten weten. 
Het idee om de avondvierdaagse wijkbreed via de Stichting B&O op te pakken wordt 
positief omarmd en zal voor de toekomst wellicht een mogelijkheid kunnen zijn. 
Actie iedereen: beschikbaarheid aangeven. 
 
E. Afscheid groep 8 
Dit zal opgepakt worden door de commissie. 
Actie commissie: voorbereidingen starten. 
 
F. Versieren (schoolbreedthema: Dieren) 
Hiervoor is een hoekje ingericht. Verder zijn er teksten en foto’s aangeleverd. Deze 
zijn nog niet geplaatst. 
Het idee is geopperd om in het begin van het nieuwe jaar te beginnen met het thema 
“circus”. Dit sluit mooi aan op de Socratesdag. 

 
6. Sluiting  
Rob bedankt iedereen voor de inbreng en sluit de vergadering. 
 

 


